
Styrelsemöte Häggådalens Fiberförening

20170503   19.30–21.30 Lokal Framsidan

Dagordning 

§ 1 Mötets öppnande och notering av närvarande
Krister A (under Ekonomi), Pelle L, Susanne N, Mats U, Gullik W
Ej närvarande: Ove J, Mikael B, Johan A

§ 2 Val av justerare
Pelle L

§ 3 Godkännande av dagordning
Tillägg under Övrigt; Återställningar

§ 4 Föregående mötesprotokoll
Godkänt och justerat.

§ 5 Projektets genomförande

a) Blåsning och svetsning 
8 behöver blåsas i 16/12, 4 medlemmar, 4 hyreshus. FB lyckades inte blåsa denna vecka, åter nästa vecka.
7st 7mm dukt behöver blåsas. 
Restlistan gås igenom. Gullik/Pelle har betat av några dragningar själva och kopplat upp medlemmar.

b) Återstående grävjobb
Pärongatan, Färgeriet

c) Markavtal – MKVAB – Status? 
Ove meddelar per mail att han väntar på svar från Lantmäteriet angående några oklarheter om vem som är
markägare.

§ 6 Ekonomi 
Ang avgrävning av vår fiber mot Seglora. Försäkringsbolaget täcker reparationskostnaden. Gullik har 

utfört arbete och ska skicka faktura till Häggådalens Fiberförening. Denna tillsammans med 
materialkostnad betalas av försäkringsbolaget. Avgrävaren får stå för självrisken.

Ekonomisk status per 2017-05-03
Kassa 240 127 kr
Kommande inbetalningar:     3 432 kr
Förfallna inbetalningar: 216 423 kr

-----------
459 982 kr

Kommande utbet. t.o.m v.22 179 363 kr

Vi kan inte räkna med att få in hela förfallna beloppet, trots inkasso. 



§ 7 Inför föreningsstämman 22 maj
Lokal bokad (Folkets hus) Ordförande bokad. Kallelse utskickad.

§ 8 Övrigt
Asfaltering. 5 asfalteringar väntar, vi utlyser vädjan bland medlemmar att höra av sig om fler. 
Återställningar/dagsverken. Maen -grusning. Rishög. 

§ 9 Nästa styrelsemöte
17 maj 19.30-21.30 (sista mötet innan årsstämman)

§ 10 Mötets avslutande

Ordförande. Susanne Nystedt

…………………………………..

Sekreterare: Mats Uhlén Justeras: Per Åke Loftegård

……………………………… ……………………………………..


